
Bestyrelsesmøde i afd 1131-0, d.6 sep. 2023

Med: Kim, Jannik, Else-Marie, Helle, Dennis og Anita

1: Referant: Anita

2: Info fra Grøndalsparken:
Emil har afmærket de træer der skal fældes ( Ahorn ). Der er sat strimmel på dem de gerne vil have fældet,
Anita og Dennis går ud og ser på om vi er enige og giver Emil besked.

3: Brev fra beboer (Torvegade)
Der er ønske om en hylde i vaskerummet ved vaskemaskinerne.
Else-Marie snakker med beboer om dette og vicevært kommer og sætte den op i løbet af efteråret.

4: Opfølgning fra sidst:
P-Plads. Handicap p-plads ved nr. 26 på Grøndalsvej, er ikke lavet endnu men vicevært ved det og gør det
når han har tid. Cykelstativ er skiftet ved opgang 36. Ledige kælderrum skal op og vende på afdelingsmødet
og Else-Marie og Jannik laver et forslag til næste møde.

5: Skilte i Afd.:
Der er set på forslag, som er kommet fra kontoret. Bestyrelsen tager en snak om det til næste gang.

6: Nyt fra kontoret:
De er kommet godt på plads i de nye lokaler på Torvet.

Der er 13 fraflytninger i afdelingen. Der er ønske om en garage mere til maskiner og div.
Bestyrelsen snakker om det og beslutter det på næste møde.

Robotklippere: Det er stadig et ønske. Der er snakket for og imod robotklippere.
Bestyrelsen har besluttet i 2021 at der skulle anskaffes robotklippere og vi arbejder videre med det.

Malerarbejde: Vinduer på Grøndalsvej, porte på Præstemarksgården, porte på Grøndalsvej, opgange i
Præstemarksgården.
Budget: Ser fint ud vi har brugt ca 60% hvor vi plejer at have brugt 66%.
Tilstandsrapport er set igennem og snakket om alt det der er blevet lavet.
Skraldeø Grøndalsvej nr 16 og 18, 6x4 m og fliser som underlag skal være de samme som flisegange. lægges ud til p-plads
og stien. Samme beklædning som de andre øer.
Skraldeø Torvegade og Themstrupvej. Der skal kun være en ø som skal lægges på grønt område mellem bygningerne, 6x4
m. Materialevalg H jern og kompositplader og lys på bygningerne og udgang til Torvegade til
skraldemændene, noget hæk skal fjernes.

7: Husorden debat:
Under knallerter, scootere og cykler: passer teksten ikke. Bliver taget op på næste afdelingsmøde.

8: Næste møde:
Næste møde bliver D. 25 oktober kl 16-19. Regner med det bliver holdt på Torvet.

9. Evt:
En snak om utilfredshed om at bo på Grøndalsvej.
Else-Marie snakker med organisationsbestyrelsen.

Henvendelser til bestyrelsen kan ske på mail til Else-marie: emnhaslev@msn.com

PS. Haslev Boligforening har SMS service så du kan få en SMS hvis der er vigtig information, f.eks lukning af
vand eller lign. Tilmeldning på: www.sms-service.dk


